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Protokół nr 52/2018
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytego w dniu 22 października 2018 r.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali obrad
(pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Joanna Mazurkiewicz – radca prawny.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:00, stwierdzenia prawomocności obrad i powitania dokonał
przewodniczący komisji Ryszard Masalski.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji
Rewizyjnej są prawomocne.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów: nr 50/2018 z dnia 29 sierpnia 2018 r. oraz nr 51/2018 z dnia

26 września 2018 r.
4. Stanowisko Prezydenta Miasta do skargi na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-

Koźle w przedmiocie niewłaściwego stanu technicznego ul. Lwowskiej, ul. Jana
Smolenia oraz ul. Franklina Delano Roosevelta.

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
6. Zakończenie.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek obrad przez aklamację.

Ad 3.
Przyjęcie protokołów: nr 50/2018 z dnia 29 sierpnia 2018 r. oraz nr 51/2018 z dnia
26 września 2018 r.

Komisja przyjęła protokół nr 50/2018 z dnia 29 sierpnia 2018 r. oraz protokół nr 51/2018
z dnia 26 września 2018 r. poprzez aklamację.
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Ad 4.
Stanowisko Prezydenta Miasta do skargi na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-
Koźle w przedmiocie niewłaściwego stanu technicznego ul. Lwowskiej, ul. Jana
Smolenia oraz ul. Franklina Delano Roosevelta.

Przewodniczący komisji Ryszard Masalski poinformował, iż członkowie komisji otrzymali
stosownie wcześniej skargę mieszkańców oraz stanowisko pani prezydent do skargi.
Mieszkańcy, którzy złożyli skargę uważają, iż odpowiedzialny za stan techniczny owych ulic
jest prezydent. Ryszard Masalski podzielił się uwagą, iż wina jest pośrednia, ponieważ
w gminie jest wiele ulic w niewłaściwym stanie. Rada Miasta przeznacza, co roku środki
z budżetu na remonty dróg. Pretensje można mieć do rady, iż przeznacza za mało środków na
remonty ulic. Stwierdził, że stanowisko prezydenta uznające skargę za bezzasadną jest
słuszne.
Następnie przewodniczący komisji otworzył dyskusję, jednakże w związku z brakiem
chętnych poddał pod głosowanie wniosek uznający skargę za bezzasadną.

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 3, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 3, pozytywnie
zaopiniowała ww. wniosek.
„Za” byli radni: Ryszard Masalski, Michał Nowak, Elżbieta Setnicka, „wstrzymali się” radni:
Agnieszka Książkiewicz, Grzegorz Mateja i Przemysław Pawlik.

Ad 5.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Przewodniczący komisji poinformował, iż przyjęte dnia 26 września br. sprawozdanie
z działalności zostanie uzupełnione o stanowisko komisji w sprawie skargi w przedmiocie
niewłaściwego stanu technicznego ul. Lwowskiej, ul. Jana Smolenia oraz ul. Franklina
Delano Roosevelta.

Michał Nowak zadeklarował, że do końca owej kadencji sporządzi protokół kontroli
„Wydatki bieżące i majątkowe w 2016 r. w Miejskim Ośrodku Kultury”.

Przewodniczący komisji Ryszard Masalski poinformował, aby został złożony na tyle
wcześnie, żeby zdążyć go omówić na posiedzeniu listopadowym komisji.

Przemysław Pawlik powiedział, iż wnosi o przeprowadzenie kontroli w Wydziale Ochrony
Środowiska i Rolnictwa w sprawie bezprawnego przekazania dokumentu radnemu Adamowi
Oczosiowi.

Przewodniczący komisji wyjaśnił, iż fizycznie Komisja Rewizyjna nie będzie wstanie
przeprowadzić owej kontroli do końca kadencji. Wytłumaczył, iż najpierw w sprawie zmiany
planu pracy komisji trzeba wystąpić do Rady Miasta.

Przemysław Pawlik zwrócił uwagę, że takiej kontroli nie musi przeprowadzać Komisja
Rewizyjna, tylko np. pani prezydent. Stwierdził, iż powinno się wskazać tą osobę, która taki
dokument przekazał radnemu oraz wyciągnąć konsekwencje.
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Grzegorz Mateja zaproponował, aby owy wniosek złożyć na posiedzeniu sesji, jeśli kontrolę
miałaby przeprowadzić pani prezydent. Natomiast uważa, iż takie kontrole powinna
przeprowadzać prokuratura.

Przemysław Pawlik zgodził się z powyższymi argumentami.

Ad 6.
Zakończenie.

Przewodniczący komisji Ryszard Masalski podziękował za uczestnictwo w posiedzeniu,
po czym o godz. 16:15 zamknął obrady Komisji Rewizyjnej.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
Ryszard Masalski (-)

Protokołowała Joanna Giet


